
               Bestyrelsesmøde d. 23-01-2021 

Tilstede online: Helge, Michael, Lillian, Hardy, Tenna og Julie. 

 

Dagsorden 

1 .Økonomi 

Regnskabet er sendt til revison ved Emil Kjelde. 

2 .Kåring 2020 

Der har ikke været det store efter kåringen.  

3 .EM 2021 

Julie har en masse kontakt med EM arrangørerne og der er desværre hele tiden lidt småændringer, men 

det har Julie styr på. Vi afventer stadig hele corona situationen.  

4 .Materialprøve 

Vi vil igen kigge på mulighederne for 30 dags test, og kigger på de forskellige muligheder i Danmark. Så skal 

der tilbydes 1 dags materialprøver til hopper og vallakker. 

5 .Generalforsamling 

Vi afventer situationen omkring corona. 

Der bliver snakket frem og tilbage omkring, fordele og ulempe ved evt en forårskåring.  

Tenna, Hardy, Lillian og Julie er på valg i år. De modtager alle genvalg, men hvis der er nye kræfter der vil 

ind så kan man godt få en plads i bestyrelsen.  

6 .Kåring 2021  

Vi har booket revsø til den 6-8. August og Helge sender en mail omkring bookning af dommer.  

7 .Hjemmeside 

Hjemmesiden bliver opdateret efter 1.2, når vi har fået alle medlemskaberne ind. Hingsteholderne kan få 

skrevet arvelige sygdomme på hingsten side, hvis man ønsker det.  

8 .Henvendelser fra medlemmer 

Ved brug af EU-hingst og vil bruge HADKs hjælp til oprettelsen på hingsteliste, er det hoppeejeren der skal 

være medlem af HADK. 



Efter henvendelse fra Maria Frederiksen har vi snakket omkring hvordan kåringen skal forløbe, men hun 

kommer med en et forslag til generalforsamlingen.  

9 .PSSM1 

Der er indsamlet 185 resultater og ud af dem er der 18 som er testet positive med genet. Der kommer mere 

information med i nyhedsbrevet.  

10. Arrangementer 

Vi vil forsøge at lave et virtuelt arrangement omkring hestedata for vores medlemmer. 

Derudover vil vi gerne vise og dele videoer fra vores medlemmers stalde, som vil blive delt via facebook 

siden.  

11 .Evt. 

Der er ingenting til evt. 


